

THE ESSENTIAL NUTRIENT SYSTEM

MEDICINAL INGREDIENTS.....Per capsule

Probiotic Blend in a base of cellulose	
<i>Lactobacillus acidophilus</i>	3.75 billion CFUs *
<i>Lactobacillus plantarum</i>	3.75 billion CFUs
<i>Lactobacillus casei</i>	1.5 billion CFUs
<i>Lactobacillus rhamnosus</i>	1.5 billion CFUs
<i>Bifidobacterium bifidum</i>	0.75 billion CFUs
<i>Bifidobacterium breve</i>	0.75 billion CFUs
<i>Bifidobacterium longum</i>	0.75 billion CFUs
<i>Lactobacillus salivarius</i>	0.75 billion CFUs

CFUs = colony forming units

- Best Ingredients ●
- Best Results ●
- Best Value ●

NON-MEDICINAL INGREDIENTS: Vegetarian capsule (hydroxypropyl methylcellulose, water), *Streptococcus thermophilus*.

DIRECTIONS OF USE: Adults - take one (1) capsule twice daily on a full stomach.

CAUTION: For increased dosages, or use by children, consult a health care practitioner. Discontinue use and consult a health care practitioner if symptoms of digestive upset (e.g. diarrhoea) occur, worsen, or persist beyond 3 days. Do not use if you are experiencing nausea, fever, vomiting, bloody diarrhoea or severe abdominal pain, or if you have an immune compromised condition (e.g. AIDS, lymphoma, patients undergoing longterm corticosteroid treatment). **KEEP OUT OF THE REACH OF CHILDREN.**

Refrigerate after opening. Before opening, this product can be stored in the freezer to extend its shelf life. Do not store in direct sunlight. Do not use this product if safety seal is broken or missing.

THIS PRODUCT DOES NOT CONTAIN dairy, wheat, soy, gluten or casein, artificial sugars or sweeteners, preservatives, artificial colours or flavours.

Innate Choice and Probiotic Sufficiency are trademarks of Innate Choice.

MANUFACTURED FOR AND DISTRIBUTED BY/FABRIQUÉ POUR ET DISTRIBUÉ PAR: INNATE CHOICE.

Victoria, BC V8S 5J2 • www.innatechoice.com • Toll Free/sans frais: 1-877-563-8848

IMPORTED BY/IMPORTÉS PAR: FRASER DIRECT

Georgetown, ON L7G 5S4 • 1-905-877-4411



PROBIOTIC SUFFICIENCY®

Everybody - Everyday - For Life!™

Natural Health Product / Produit de santé Naturel

Contributes to Natural Healthy Gut Flora /
Contribue à une flore intestinale naturelle en santé

15 Billion Viable Cells per Capsule /
15 milliards cellules viables par capsule

Rev. 12/19
191221.02

60 VEGETARIAN CAPSULES / CAPSULES VÉGÉTARIENNES

INGRÉDIENTS MÉDICINAUX.....Par capsule

Mélange probiotique dans une base de cellulose	
<i>Lactobacillus acidophilus</i>	3.75 milliard UFCs *
<i>Lactobacillus plantarum</i>	3.75 milliard UFCs
<i>Lactobacillus casei</i>	1.5 milliard UFCs
<i>Lactobacillus rhamnosus</i>	1.5 milliard UFCs
<i>Bifidobacterium bifidum</i>	0.75 milliard UFCs
<i>Bifidobacterium breve</i>	0.75 milliard UFCs
<i>Bifidobacterium longum</i>	0.75 milliard UFCs
<i>Lactobacillus salivarius</i>	0.75 milliard UFCs

UFCs = unité formant colonie

- Meilleurs Ingrédients
- Meilleurs Résultats
- Meilleure Valeur

INGRÉDIENTS DE NON-MÉDICINAUX: Capsule végétarienne (hydroxypropyl methylcellulose, eau), *Streptococcus thermophilus*.

DIRECTIONS D'UTILISATION: Adultes - prenez une (1) capsule deux fois quotidienne sur un plein estomac.

MISE EN GARDE: Pour des dosages accrus, ou l'usage des enfants, consultez un praticien de la santé. Cesser l'utilisation et consulter un praticien de santé si des symptômes de troubles digestifs (e.g. diarrhée) se manifestent, s'aggravent ou persistent au-delà de 3 jours. Ne pas utiliser si vous souffrez de nausées, de la fièvre, de vomissements, de diarrhée sanglante ou de douleurs abdominales intenses, ainsi que si vous souffrez d'un déficit immunitaire (e.g. sida, lymphome, patients subissant un traitement prolongé aux corticostéroïdes). **GARDEZ HORS DE L'EXTENSION DES ENFANTS.**

Réfrigérez après l'ouverture. Avant d'être ouvert, ce produit peut être entreposé dans le congélateur pour allonger la durée de conservation. Ne pas entreposer sous la lumière solaire directe. Ne pas utiliser ce produit si l'indicateur d'expiration est brisé ou manquant.

CE PRODUIT NE CONTIENT PAS la laiterie, le blé, le maïs, le soja, la levure, le gluten ou la caséine, les sucres ou les édulcorants artificiels, les préservatifs, les couleurs artificielles ou saveurs artificielles.

Exp. Date and Lot #: see base of bottle

Date péremption et n° de lot: voir le dessous de la bouteille



NPN 80027073

CF-27 095-PBS-CN